
 
PROTOKÓŁ 

z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,  Zdrowia  
i Spraw Społecznych   

w dniu  29 listopada  2011roku 
 
Obecni  członkowie  Komisji wg  załączonej listy obecności. 
W zebraniu  uczestniczyli: Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska,  
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski,  insp. ds. oświaty p. Wiesław  
Ilczuk, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, prac.UG. p. ElŜbieta Zienkiewicz. 

 
 Przewodniczący Komisji  p. Bogdan  Wetoszka   otworzył  zebranie witając  

wszystkich przybyłych. 
Poinformował, iŜ tematem spotkania jest  : analiza kosztów  kształcenia uczniów  w  Zespole 
Szkół Samorządowych.  
 
Pan Wiesław Ilczuk – przedstawił  analizę  planowanych , rocznych kosztów kształcenia 
uczniów w Zespole Szkół Samorządowych w Komarówce Podl. w 2011 roku  /planowany 
budŜet z dnia 8.11.2011r./ -  załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący  Komisji -  wyliczenie kosztu kształcenia ucznia? 
 
Pan Wiesław Ilczuk – planowany budŜet szkoły podzielić na uśrednioną liczbę uczniów. 
Chciałbym podkreślić iŜ od 01.09.2012 roku czeka nas taka sytuacja, Ŝe na zajęciach z 
informatyki moŜe być tyle uczniów ile jest komputerów – jest to wymóg ustawowy, 
toczą się jeszcze rozmowy na ten temat. 
Mamy 23 godziny informatyki w tygodniu  więc od 1 września 2012 roku będziemy musieli 
prowadzić 47  godzin gdyŜ  w klasach mamy po 16-17 uczniów. 
UwaŜam, Ŝe  naleŜy wspólnie z Panią Dyrektor zastanowić się by tych godzin informatyki 
zwiększyło się jak najmniej. 
 
Przewodniczący  Komisji -  subwencja a koszty? 
 
Skarbnik Gminy -  z budŜetu gminy  dokładamy do szkół 1 500 000 zł. 
 
Przewodniczący  Komisji – programy wspomagające? 
 
Pan Wiesław  Ilczuk – realizacja  programu nie wspomaga budŜetu, moŜemy zyskać na 
wyposaŜeniu, programy wspomagają  dokształcanie  uczniów oraz  nauczycieli  jeśli chodzi o 
zarobki. 
 
Przewodniczący  Komisji -  godziny ponadwymiarowe? 
 
Pan Wiesław Ilczuk -   są tańsze  niŜ te z etatu? 
 
Pani Skarbnik – godziny za zastępstwa to teŜ są  ponadwymiarowe ale te są znacznie droŜsze 
niŜ   wynikające z arkusza organizacji. 
 
Przewodniczący  Komisji – ogrzewania Domu Nauczyciela? 
 



Pan Wiesław  Ilczuk -  tam jest miernik ciepła. 
 
Pan Grzegorz Grzesiakowski – grzanie hali i szkoły  jest sterowane ręcznie czy 
automatycznie? 
 
Przewodniczący Komisji -  ile tracimy  na tym, Ŝe mamy  jedną  I kl. LO? 
 
Pan  Wiesław Ilczuk – gdyby była  to klasa 30 osobowa to nieco obniŜyłoby koszty  ale 
gdyby tylko 20 osobowa to byłoby na naszą niekorzyść. 
Gdyby w LO było 209 uczniów to byłaby to szkoła  samowystarczalna. 
MoŜe  na przyszłe posiedzenie Komisji Pani Dyrektor  przygotowałaby propozycję zajęć z 
informatyki. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła  wykonanie budŜetu za 10 miesięcy  - Gminnego Centrum 
Kultury  oraz Biblioteki – załączniki  do protokołu. 
Stwierdziła, , Ŝe jeśli chodzi o kulturę to środków powinno im wystarczyć, gdyby nie wpłynął 
zwrot środków z realizacji programu zakupu strojów  to trzeba będzie im trochę dołoŜyć. 
 
Pani ElŜbieta  Zienkiewicz -   ustawa o działalności poŜytku  publicznego i wolontariacie 
nakłada na nas obowiązek uchwalenia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
i innymi podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o   działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie oraz   obowiązek konsultacji społecznych. 
Program został przygotowany i ogłoszono konsultacje społeczne  - 8.11.br – 28.11.br. 
Uwagi  i wnioski nie wpłynęły. 
Program  na 2012 rok  został oddany pod obrady Rady Gminy . 
 
Przewodniczący Komisji – poza szkolne programy  - kto będzie prowadził? 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz -  organizacje pozarządowe -  są to takie organizacje  co posiadają 
osobowość  prawną  i są zarejestrowane w KRS. 
Na terenie Gminy  mamy 3 takie organizacje : Stowarzyszenie „Przyszłość i Nadzieja”  oraz 
te  stowarzyszenia co prowadzą szkoły  w Kolembrodach  i  Brzozowym Kącie. 
 
Przewodnicząca  Rady Gminy -  czy mogą  robić to szkoły? 
 
Pani ElŜbieta  Zienkiewicz -  tylko organizacje pozarządowe. 
 
 Opinia Komisji  pozytywna -  4 za. 
 
Przewodniczący  Komisji -  zapoznaliśmy się z projektem uchwały  zmieniającej  uchwałę  
Akt o podziale  samorządowej instytucji kultury – Gminne   Centrum Kultury w Komarówce 
Podl. i utworzeniu Gminnego Centrum Kultury w    Komarówce Podlaskiej i Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej 
-  chodzi o zmiany związane ze zmianą siedziby -  adres i zmiana pieczęci. 
 
Opinia Komisji pozytywna – 4 za. 
 
Przewodniczący  Komisji -  mamy projekt uchwały o zwiększenie limitu  punktów sprzedaŜy  
napojów  alkoholowych, Komisja  nasza  zajmowała się juŜ  tym tematem,  opinię mamy 
wypracowaną  chyba, Ŝe ktoś  z członków Komisji  zmienił zdanie. 



 
Przewodnicząca Rady Gminy -  ilość wniosków kierowanych do Komisji Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi. 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz -   jest to przedział  od 10-20 wniosków  rocznie. 
Wyjaśniła zasady kierowania na leczenie . 
Poinformowała, iŜ Komisja  Przeciwdziałania  Alkoholizmowi  działa na konkretny wniosek. 
Przedstawiła  opinię Komisji  odnośnie zwiększenia limitu punktów sprzedaŜy  napojów 
alkoholowych – Komisja  nie widzie przeciwwskazań  ale  ilość punktów sprzedaŜy napojów 
alkoholowych uwaŜa za wystarczającą. 
 
Przewodniczący  Komisji -  uwaŜamy więc, ze stan jaki mamy jest stanem optymalnym  i 
koncentrującym sprzedaŜ w centrum Komarówki. 
 
Głosowano: 3 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 
 
Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant      Przewodniczący Komisji 
 W. Troć     Bogdan Wetoszka 
 
 
 


